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Onderwerp 

 leerlingvervoer 

 

Aan het College,  

  

Inleiding 

In het Noord Hollands Dagblad van 20 en 23 juni j.l. zijn artikelen geplaatst over het 

Leerlingenvervoer in Heerhugowaard. 

Hierin is te lezen dat ouders van kinderen die gebruik maken van het leerlingen vervoer 

een beschikking hebben ontvangen voor openbaar vervoerskosten terwijl de aanvraag 

was voor busvervoer. Hierop is op 22 mei een mededeling van mevr. Van Diemen 

verstuurd als reactie op dit stuk en ter verduidelijking van het beleid. 

  

Vorig jaar is de nieuwe verordening leerlingvervoer besproken in de commissie MO. Hier 

is uitgelegd dat er een tafelgesprek plaats vindt met ouders om te kijken wat de 

mogelijkheden van het kind en de ouders zijn m.b.t. vervoer naar en van school. 

Er is gesproken of er druk of dwang zou kunnen plaatsvinden naar ouders om hun 

kinderen met het ov te laten reizen. Hierop is geantwoord dat er altijd overleg plaatsvindt 

om zo te kijken wat het beste is en wat de mogelijkheden zijn. 

 

Vragen 

1- hebben deze “tafelgesprekken” plaats gevonden? (wij hebben signalen van niet) 

2- zo ja hoe zijn deze gesprekken verlopen. 

3- zijn er bezwaren binnen gekomen op de beslissing van de gemeente om 

leerlingenvervoer niet toe te kennen? 

4- hoe is bepaald welke kind wel en welk kind geen leerlingenvervoer toegewezen heeft 

gekregen. 

 

Conform artikel 37 RvO geeft de ondergetekende hierbij te kennen dat hij een schriftelijk 

antwoord op bovenstaande vragen verlangt binnen dertig dagen na dagtekening.  

 

Lid van de Gemeenteraad Heerhugowaard 
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Antwoord van het College 

 Inleiding 

In de voorbije maand is veel gesproken over de invulling van de vernieuwde beleidslijn 

voor leerlingenvervoer. Over de inhoud van het door de gemeenteraad vastgestelde kader 

is brede consensus. De discussie gaat vooral over de mate waarin de betrokken ouders 

geïnformeerd zijn of kunnen zijn en de termijn waarbinnen naar oplossingen kan worden 

gezocht. Een element daarin zijn de zogenoemde (keuken)tafelgesprekken. Een metafoor 

voor een persoonlijk gesprek met betrokkenen. De H.O.P. heeft daarover vragen gesteld. 

Ondertussen zijn die vragen in de raadsvergadering van 25 juni, de commissie MO van 2 

juli en in het Plan van aanpak aan de orde geweest. Hieronder vatten we de uitgezette 

koers met betrekking tot de (keuken)tafelgesprekken aan de hand van de vragen samen. 

 

  

Antwoorden 

Vraag 1- hebben deze “tafelgesprekken” plaats gevonden? (wij hebben signalen van niet) 
Aan de hand van ingediende aanvragen hebben –wanneer daartoe aanleiding was-

gesprekken plaatsgevonden. De praktijk is dat we de indiener van de aanvraag 

persoonlijk bellen. Vaak volstaat dat. Onduidelijkheden in de aanvraag worden duidelijk of 

er is consensus over de afwikkeling van de aanvraag. Blijkt uit dat contact dat de 

aanvrager behoefte heeft aan een nader persoonlijk gesprek, dan vindt dat gesprek 

zonder meer plaats of bij de aanvrager thuis, op het gemeentehuis of elders naar de 

behoefte van de aanvrager. 

 

2- zo ja hoe zijn deze gesprekken verlopen. 

Die gesprekken verliepen prima. In een relatief beperkt aantal gevallen is er verschil van 

inzicht in de (on)mogelijkheden van het kind, maar ook van de ouders. 

Enkele aanvragers geven er blijk van het inhoudelijk niet eens te zijn met de richting van 

het (voorgenomen) besluit.  

 

3- zijn er bezwaren binnen gekomen op de beslissing van de gemeente om 

leerlingenvervoer niet toe te kennen? 

Ja. 17 stuks. Conform Plan van Aanpak benaderen wij de indieners die van mening zijn 

dat zij  onvoldoende gehoord zijn voor een extra gesprek. Die gesprekken verlopen goed 

(stand van 8 juli). Ook hier geldt dat enkele ouders het ook na het extra gesprek 

inhoudelijk nog niet eens zijn met de voorgestane afhandelingsrichting.  

 

4- hoe is bepaald welke kind wel en welk kind geen leerlingenvervoer toegewezen heeft 

gekregen. 

Op basis van een samenstel van gegevens, zoals: 

- De verordening 

- De aanvraag 

- De eventuele historie  

- Het gesprek of de gesprekken met de aanvragers 

- Eventuele medische verklaring(en)  

- Andere relevante documenten 

- Eventueel een keuring door een onafhankelijke arts 
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